

《单词百科:stemming是什么意思?stemming怎么发音?stemming的解释和用法》

英语单词stemming是什么意思?stemming怎么读?stemming怎么发音?简答网为您整理了stemming的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



stemming怎么读

stemming的读音: ['stem ɪŋ]

stemming的意思

- 1、n.填塞物，堵塞物;
- 2、v.遏制[阻止]（液体的流动等）（stem的现在分词）;封堵;遏止;

stemming的相关词组

- 1、brain stem 脑干;

- 2、drill stem 钻杆;
- 3、myeloid stem cell [医]髓细胞样干细胞;
- 4、pluripotent stem cell [医]多(潜)能干细胞;
- 5、stem the tide 顶潮航行;[体]挽回颓势;
- 6、stem from 来自, 起源于, 由...造成;出于;
- 7、stem form [树]干形[状];
- 8、Stem cells 干细胞(stem cell的名词复数);
- 9、stem cell 干细胞;
- 10、stem thorn 茎刺;
- 11、auger stem 螺旋钻杆;
- 12、armand clematis stem [医]川木通;
- 13、stem apex 茎尖;
- 14、stem bulbil 茎珠芽;
- 15、stem bronchus [医]支气管干, 支气管主分支;
- 16、bantam stem 小型管管脚, 短茎心柱;
- 17、cracked stem 裂茎病;

stemming的双语例句

1、The ideas behind this are probably very old, stemming from ancestor worship rather than Buddhism.

也许这种隐含的意思非常古老, 它起源于对祖先而不是佛教的崇拜.

2、Stemming from the washing sieve, a test method of cement paste agglomeration (CPA) was proposed.

由水筛法得到启示, 提出了一套水泥净浆结粒的检测方法.

3、Autism is a spectrum of disorders apparently stemming from genetic and environmental causes.

自闭症是源于遗传和环境因素的系列明显的失调.

4、Stemming is not advisable because it can sinter and complicate later charging.

不宜堵塞炮泥,因为万一炮泥烧结堵死就会使以后的装药工作很麻烦.

5、Just heard when newly flying price, stemming from likes and expected, does not think expensively.

刚听说新飞度价格时,出于喜欢和期望,并不觉得贵.

6、Stemming from to science faith, the people also believe in firmly to the nutriology.

出于对科学的信赖,人们对营养学也深信不疑.

7、Considered stemming from the humanitarianism that should treat and cure to the patient.

出于人道主义考虑,对病人还是应该救治.

8、The inspiration stemming from his travels lasted the length of his career.

由旅行得来的灵感伴随了他的整个职业生涯。

9、Question 13 : is there any information about the passenger flow ratio stemming from the two squares?

能否提供南北两广场旅客人流的比例?

10、The priority, in terms of stemming the panic, is to unblock clogged credit markets.

首先,在制止恐慌方面,是为淤塞的信贷市场打扫障碍.

11、To be sure, the fears are different, stemming from different sets of political values.

毫无疑问,两派的恐惧各不相同,缘于不同的政治价值观基础.

12、The word 'Britain' derives from Greek and Latin names probably stemming from a Celtic original.

“ Britain ” 这个词来源于希腊和拉丁词,或许最早起源于凯尔特.

13、 Hip flexibility opens up more opportunities for stemming and resting, too.

臀部的柔软同样的可以使支撑及休息有更多的选择.

14、 The Akashic records also contain probabilities stemming from, and created by, past events, actions and thoughts.

阿卡西记录也包括过去事件、 动和思想的所滋生和创造出来的可能性.

以上是简答网为您整理的stemming怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于stemming

的用法、stemming的释义、

stemming的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/stemming>

